

FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE
2025-01-30

Tid: 12:00

Plats: Styretrummet

NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	ALEXANDER TERNSTRÖM
VICE ORDFÖRANDE	MARCUS JOHANSSON
KASSÖR	ELIAS RANGERT
SKYDDSOMBUD	ELIN "LO" EKSTEDT
INFORMATIONANSVARIG	JAKOB FREDBY
ORDFÖRANDE DP	VIKTOR ROLF
ORDFÖRANDE F6	ISA SUNDÈN
ORDFÖRANDE FNOLLK	JESPER UNANDER
ORDFÖRANDE SNF	NILS GRIMBECK
ORDFÖRANDE FOC	NICOLAS RENAUDO
ORDFÖRANDE FARM	EMMA CHAN

- §1 Mötets öppnande** Alexander Ternström öppnar mötet kl. 12:00!
- §2 Val av justerare** Marcus Johansson väljs till justerare.
- §3 Adjungeringar** Inga adjungeringar föreligger.
- §4 Runda bordet**
- §4.1 Kärnstyret* Alexander: Möten om phaddergrupper och styrelsearbete. Workshop om droger.
Marcus: Sjuk, inte mycket styretarbete
Elin E: Workshop, möte med Emilia
Elias: Kvartalsrapport
Jakob: Skickat nyhetsbrev.
- §4.2 DP* Bra, taggad på aspning, mycket att göra.
- §4.3 F6* Försöker göra aspfilm, fina posters i GD.
- §4.4 FnollK* Bra, börjat planera året.
- §4.5 SNF* Cocktailparty gick bra, lite lite folk.
- §4.6 Foc* Bra, lungt, kollar lite aspning och quiz.
- §4.7 FARM* Haft överlämning, taggade på charm.
- §5 Korridorsregler** Utvärderar korridorsregler. Det är bra att häng i korridoren har minskat. Kommittéerna vill gärna ha förvaring på rummen. Golven på rummen borde städas oftare.
- §6 Sektionsaktivutbildning** Kort varsel, Emilia (Studievägledare på Tm) ska vara med och hålla i utbildning om stress. Hoppas att folk kommer ändå. Bra att inte gå in i väggen under apsning.

§7 Undantag i arbetsbeskrivningen för valberedningen

Valb vill ha undantag från arbetsbeskrivningen så att inte ordf eller vice behöver vara med på FOC intervjuer. Detta då både ordförande och vice har mycket att göra och det är många som valbereds under perioden. Dåligt ifall det är ett arbetsbelastningsproblem. Kanske en ide att ändra arbetsbeskrivningen ifall det är ett återkommande problem. Emma tyckte inte det var ett problem förra året i valb. Väljs internt så knappt någon skillnad på vice eller vanliga ledamöter. Skumt att styret skriver valberedningens arbetsbeskrivningen.

Beslut: Vi bifaller valberedningens förslag.

§8 Diskussion om phaddergrupper med styret

Vill vi ha ett diskussionspass om phaddergrupper med hela styret. Weidow vill ha besked snart, men vi förstår att det måste förankras i sektionen. Det blir på tisdag mellan 8-10.

§9 Styrets framtida struktur

Alexander och Elin G har haft möte med arbetsgruppen igår kring de två förslagen före jul. Kommittéordförande var positivt inställda till att vara med i styret. Hur gör vi samarbetet bättre? Förslag var att ha teambuilding före sommaren samt fler teambuildings under året. Samt nämna på aspningen vad man som kommitté ordförande förväntas göra i styret. Man kan under aspningen t.ex. ha casekväll med alla ordf aspar och styret aspar. Diskussion om ordföranden bör vara med i styret. Informationsflödet till ordföranden är svårt att kunna få smidigt utan att få för mycket arbete för ordföranden. Vi vill ha kvar ordföranden och fortsätter arbeta på det under våren.

§10 Äskningar

Fabiola vill ha mer pengar för bastu och aspning. De har redan pengar för bastu i budget och troligen pengar för resten av arren. Kanske missförstånd så vi bordlägger den.

Beslut: Att bordlägga frågan till nästa vecka.

§11 Övriga frågor

Farm har köpt kostymer och vill också köpa hängselbyxor. Man får inte köpa arbetskläder för privata pengar. Får de köpa de privat och samt får de ha märken/namn på kläderna. Ekonomisk policy säger att det inte går. Vi tar upp det på ett senare möte.

§12 Mötets avslutande

Alexander Ternström avslutar mötet kl. 13:00!

Signature page

This document has been electronically signed
using eduSign.

eduSign